
Какво смятам, че трябвяа да се помени в програмата на специалност Медицинска физика 

 

1. Часовете по математика трябвата да бъдат повече. Не би трябвало да сме ощетени в това 

отношение, нека бъдем със същия хорариум като специалностите Физика, АМГ, ИФ и ЯТЕ. 

2. Броят на часовете на курсовете по обща физика може да бъде намален, като е желателно 

това да бъде за сметка на лекциите, не на семинарните упражнения. 

3. Като следствие от (2) да се увеличат часовете на курсовете по теоретична физика. 

4. Броят на часовете по Увод в биологията може съвсем спокойно да бъде намален. Това 

време не се оползотворява, лекциите ни продължават средно между 2 и 3 часа.  

5. Курсът Основи на електроника би трябвало да бъде изборен. 

6. Курсът Увод в медицинската физика да се измести през 2-ри или 3-ти трети семестър, 5-ти 

семестър е прекалено късен за уводен курс в специалността. 

7. Да се направи сериозен курс по английски език още от първия семестър, може и да е 

изборен или факултативен,  като да се започва с основите на английския език. Не може да 

се очаква всички да имат познания по езика, при условие, че не е изискване при 

кандидатстването. 

8. Часовете на курсовете Математични методи на физиката I и II да се увеличат. 


